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    COMUNICAT Núm. 36/2024 

CONSELL	DE	LA	POLICIA	25/10/2024		
Us	fem	un	resum	dels	temes	que	s'han	parlat	al	Consell	de	la	Policia	del	25	d'octubre	
de	2024.	S'han	tractat	19	dels	32	punts	que	hi	havia	previstos.	
	

-	Presentació	dels	nous	càrrecs	del	Departament	i	Direcció	general.	
	

-	Aprovació	de	les	actes	de	les	sessions	anteriors.	
	

-	Informació	de	5	expedients	disciplinaris	per	faltes	molt	greus.	
	

-	Ens	informen	de	l'estat	de	les	diverses	convocatòries	i	concursos	que	han	finalitzat	i	
les	que	segueixen	en	marxa.	Ens	presenten	el	 cronograma	 fins	al	 segon	 trimestre	de	
2025.	
	

-	PGA:	donaran	compliment	a	allò	que	es	va	acordar	i	es	crearà	un	grup	de	treball	per	
millorar	i	revisar	els	criteris	d'avaluació	que	afecten	tan	econòmicament	com	de	mèrits.	
	

-	Horari	especial	específic:	 tornem	a	demanar	una	regulació	amb	garanties	d'aquests	
horaris	 i	 que	 la	 planificació	 del	 PGH	 sigui	 la	 real	 i	 d'acord	 amb	 el	 planificat	 pel	 cap	
operatiu.	
	

-	Increment	salarial:	hi	ha	possibilitat	de	l'aplicació	de	la	pujada	del	0,5%	per	al	2025,	
però	fins	al	gener	no	se	sabrà	si	s'han	complert	els	requisits.	
	

-	 Convocatòria	 de	 l'especialitat	 en	 intervenció	 de	 muntanya:	 després	 de	 les	
irregularitats	detectades	a	la	subprova	d'esquí,	es	va	obrir	una	informació	reservada	que	
ha	acabat	en	un	expedient.	Aviat	es	reunirà	 la	comissió	de	valoració	amb	intenció	de	
suspendre	i	repetir	la	prova	quan	les	condicions	climatològiques	ho	permetin.	
	

-	 Negociacions	 de	millores:	 Hem	 demanat	 als	 nous	 responsables	 del	 Departament	 i	
Direcció	General	reprendre	les	negociacions	de	millora	de	les	condicions	econòmiques	i	
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professionals	que	van	quedar	aturades	per	les	eleccions	parlamentàries;	i	així	millorar	
les	retribucions	i	baixar	les	hores	anuals	el	més	breument	possible.	
	

-	Pràctiques	de	tir:	tornem	a	denunciar	el	que	ja	hem	expressat	en	diverses	reunions	
regionals.	L'incompliment	sistemàtic	de	la	pràctica	de	tir	anual,	ja	que	trobem	efectius	
que	fa	més	de	3	o	4	anys	que	no	la	fan.	Hem	reclamat	un	registre	de	consulta	de	les	
pràctiques	per	detectar	les	mancances	concretes.	Miraran	d'optimitzar	algunes	galeries	
i	la	comissaria	de	Mollerussa	disposarà	de	galeria	de	tir.	
	

-	 Règim	 disciplinari:	 el	 director	 general	 manifesta	 que	 està	 obert	 a	 la	 revisió	 i	
actualització	segons	el	model	actual	i	ja	s'havia	treballat	amb	la	part	social.	
	

-	També	s'han	abordat	dos	punts	sobre	l'acord	de	millores	signat	el	30	de	juliol	de	2023	
(En	referència	a	aquesta	informació,	aviat	farem	un	comunicat	més	extens).	
	

Ens	 convocaran	 a	 una	 nova	 sessió	 per	 abordar	 la	 resta	 de	 punts	 que	 han	 quedat	
pendents.	
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